
 

 

 

Z Á P I S 

z 6. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 23. 5. 2019 
  

Dne 23. 5. 2019 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 15:15 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf (odchod v 15:00 hod.), Mgr. Ing. Jan Vanke,  

Václav Skuhravý (odchod v 15:00 hod.), Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                MUDr. Jiří Penc, Karel Zemek, 

   

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  Jitka Peřina – místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

 Ing. Václav Sebera – zástupce spolku TJ Thermia Karlovy Vary z.s. 

 

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Prezentace klubu TJ Thermia Karlovy Vary z.s. 

4. Rozdělení návštěv sportovních organizací a sportovních akcí pro rok 2019 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Členky komise paní Zdeňka Batíková a Dott. Mag. Radka Murasová uvedly, že zápis 

z posledního jednání Komise sportovní a tělovýchovy  neobsahuje  v bodě č. 2 (Žádosti na 

rok 2019) informaci, která byla členům komise předána prostřednictvím předsedy komise 

Mgr. Viktora Linharta týkající se ponechání rezervy a to ve výši 1.100.000,- Kč. 

 

Paní Zdeňka Batíková a Dott. Mag. Radka Murasová v této souvislosti požádaly o doplnění 

zápisu z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy ze dne 4. 3. 2019 u bodu č. 2 o větu ve 

znění: „Členové Komise sportovní a tělovýchovy obdrželi od předsedy komise Mgr. Viktora 

Linharta informaci o tom, že vedení města žádá komisi STv o ponechání rezervy ve výši 

1.100.000,- Kč pro mimořádné žádosti na rok 2019“. 

 

Komise sportovní a tělovýchovy souhlasí s doplněním zápisu z 5. jednání Komise sportovní a 

tělovýchovy ze dne 4. 3. 2019 u bodu č. 3 o větu:  

 

„Členové Komise sportovní a tělovýchovy obdrželi od předsedy komise Mgr. Viktora Linharta 

informaci o tom,  že vedení města žádá komisi STv o ponechání rezervy ve výši 1.100.000,- Kč 

pro mimořádné žádosti na rok 2019.“ 

 

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Zápis z 5. jednání  Komise sportovní a tělovýchovy ze dne 4. 3. 2019 byl schválen s výše 

uvedenou úpravou – doplněním věty do bodu č. 3.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

3. Prezentace klubu TJ Thermia Karlovy Vary z.s. 

 

Ing. Václav Sebera, zástupce sportovního spolku TJ Thermia Karlovy Vary z.s. členům 

komise představil projekt „Basketbal do škol“: 

 kroužky probíhaly na 7 základních školách, od letošního roku již jen na 6 školách; 

 každoročně jsou pořádány 2 turnaje; 

 záštitu nad kroužky má TJ Thermia – trenérem dětí je Ing. Václav Sebera; 

 děti, které se kroužků účastní, nejsou členy TJ Thermia – jedná se pouze o žáky 

základních škol; 
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 kroužky již prošlo cca 120 dětí, přičemž některé děti se později věnují basketbalu, jiné 

jiným sportům; 

 od r. 2013 je projekt podporován městem částkou 80.000,- Kč, krajem částkou 40.000,- 

Kč tj. celkem 120.000,- Kč ročně – tato částka jde na odměnu trenéra, přičemž sportovním 

náčiním (balóny a koše) tělocvičny základních škol vybavila TJ Thermia svými 

prostředky; 

 prezentaci a podrobnější informace zašle tajemnici komise, tato je následně přepošle všem 

členům komise; 

 závěrem se dotazuje, proč komise rozhodla o snížení dotace na tento projekt z 80.000,- Kč 

na 30.000,- Kč?  

 vysvětlení postoje členů komise: 

 sportovní kroužky při ZŠ nejsou klasickou sportovní činností, jedná se o sportovní 

vyžití žáků základních škol – tato činnost se zároveň jeví jako náborová činnost pro 

TJ Thermii; 

 vize do budoucna – kroužky při ZŠ mohou takto organizovat i všechny ostatní 

sportovní odvětví, následně pak mohou všichni žádat město o podporu těchto 

kroužků a v případě, že budou kroužky podporovány, zůstane méně finančních 

prostředků na činnost sportovních organizací;  

 na kroužky při základních školách ministerstva a svazy vypisují dotační programy; 

 komise má zájem na sjednocení výše přidělované částky na pořádání kroužků při 

ZŠ z důvodu transparentnosti a předvídatelnosti poskytované dotace; 

 na takovéto aktivity je potřeba hledat také jiné finanční zdroje.   

 

Ohledně pořádání kroužků při základních školách proběhla mezi členy komise další diskuse 

s tím, že touto tématikou se nadále budou zabývat na příštích jednáních komise STv.  

 

 

4. Rozdělení návštěv sportovních organizací a sportovních akcí pro rok 2019 

 

Členové komise se dohodli, že v roce 2019 provedou návštěvy sportovních akcí a dále pak  

organizací, kterým byla Statutárním městem Karlovy Vary poskytnuta dotace vyšší než 

100.000,- Kč.   

Členové komise si rozdělili návštěvy sportovních klubů a sportovních akcí a sportovních 

klubů  pro rok 2019 viz. příloha č. 1 tohoto zápisu.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

5. Různé 

 

 Jitka Peřina informovala členy komise o Plese sportovců: 

 výnos z prodeje vstupenek činil celkem 113.150,- Kč  

 společné náklady celkem činily 214.165,70 

 dle smlouvy o spolupráci při pořádání akci uzavřené mezi městem a SUKem dochází 

k rozdělení jak příjmů, tak i výdajů v poměru 50:50 – v současné době dochází 

k vzájemné fakturaci mezi oběma organizacemi – město fakturuje SUKu polovinu 

výnosu z prodeje vstupenek, SUK fakturuje městu polovinu ze společných nákladů;  

 ohlasy na ples ze strany účastníků byly vynikající; 

 v příštím roce bude potřeba vyřešit 2 velké problémy: 



Stránka 4 z 4 

 

1) v době slavnostního ceremoniálu, kdy jsou vyhlašováni a oceňováni úspěšní 

sportovci je v sále obrovský hluk, lidé se po dobu ceremoniálu mezi sebou hlasitě 

baví, což je nedůstojné vůči vyhlašovaným sportovcům; 

2) je mnoho volných vstupenek, které bohužel nejsou následně využity a zůstávají 

volná místa ve VIP zóně;  

 

 Dott. Mag. Radka Murasová otevřela téma - stanovení kritérií pro rozdělování dotací 

pro příští období. Členové komise na toto téma diskutovali. Paní Radka Murasová 

sdělila, že znovu pošle všem členům svůj návrh na rozdělování dotací. Žádá členy 

komise, aby si také připravily své návrhy na stanovení kritérií a procesu rozdělování 

dotací. Konstatuje, že je potřeba nastavit takový systém, který bude spravedlivý.  

 

 Dopis – Základní škola Karlovy Vary, Truhlářská 19, příspěvková organizace žádá 

město prostřednictvím odboru kultury, školství a tělovýchovy o finanční příspěvek ve 

výši 50.000,- Kč na sportovní vybavení a aktivity žáků spojené se sportovní tématikou 

a volnočasovými činnostmi. 

 

Komise STv bere žádost ZŠ Truhlářská na vědomí a doporučuje radě města nalézt finanční 

prostředky na poskytnutí výše uvedeného příspěvku.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková,  

Mgr. Ing. Jan Vanke, Zdeněk Havel   

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 12. 6. 2019 od 13:00 hodin v zasedací místnosti ve 

3. patře Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21. 

 

 

 

 

 

 

Dne: 28. 5. 2019 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                       __________________

        

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 

 

 

Příloha: Rozdělení návštěv 2019 


